
From: Korbøl, Auen <Auen.Korbol@multiconsult.no> 
Sent: torsdag 9. mai 2019 15.55 
To: Jan Arthur Sørensen 
Subject: Fornyelse av reguleringene i Flåmsvassdraget 
 
Hei 
 
Da er vel du den første jeg skal spørre om noe i NVE fra den andre siden. Litt rart, men det kommer 
seg nok etter hvert. 
 
Jeg har fått i oppgave å oppdatere denne søknaden for BaneNord. Jeg lurte egentlig på om det er 
diskutert om de også burde innlemme Kjosfossen kraftverk i denne søknaden? Ser at utkastet fra 
2011 kun omhandler magasinene. 
 
Vh Auen 
 
Auen Korbøl 
senior miljørådgiver 
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